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OPENBARE BESLUITENLIJST
PRESIDIUM  

4 APRIL 2023
Locatie: Stuurhut

Aanwezig: Jaco Brand, Wim van Krimpen, Herman Verweij, Arco Strop, Jacco Schook, Jako 
Sterrenburg, Jan Willem Boersma (voorzitter), Ingrid de Gruijter (griffier)

OPENING

1 Opening en vaststellen agenda

De (nieuwe!) voorzitter van het presidium opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
De agenda wordt vastgesteld.

2 Vaststellen besluitenlijst presidium 21 februari 2023

Naar aanleiding van punt 9 meldt de voorzitter dat het idee van banner en kast in de hal van 
de Rederij nog wordt opgepakt. 
Besluitenlijst van 21 februari wordt ongewijzigd vastgesteld. 

AFGELOPEN EN KOMENDE RAADSRONDE

3 Evaluatie vergaderingen en bijeenkomsten

Het presidium blikt terug op de commissieavond van 14 maart. In de commissie 
Grondgebied voelde een lid zich beperkt in zijn bijdrage door de voorzitter. In de commissie 
Bestuur en Samenleving was er een aanvaring tussen twee fracties waar de voorzitter juist 
niet op anticipeerde. Het presidium doet een appèl op voorzitters en deelnemers om zich te 
houden aan de orde en discipline van vergaderingen. 
Wim van Krimpen komt terug op het verloop van de agendering van het dossier Poort aan 
de Noord (verdaagd) en de Flexwoningen (eerst in beslotenheid behandeld). Presidium blijft 
scherp op route en wijze van agenderen van stukken. 
Bij de raad van 28 maart waren er veel belangstellenden op de publieke tribune, mensen 
die mogelijk voor het eerst een raadsvergadering bijwoonden. Goed om als voorzitter dan 
de gebruiken tijdens zo'n vergadering kort te schetsen zodat mensen weten waar ze aan 
toe zijn. Na afloop van het agendapunt werd de vergadering geschorst, dat was een goede 
interventie zodat daarna de vergadering weer rustig vervolgd kon worden.
Voorzitter en presidium kijken positief terug op de installatieraad van 30 maart, het was een 
mooie avond.

4 Aanstaande vergaderingen en bijeenkomsten

Commissie Grondgebied 18 april:
Toevoegen aan de agenda als bespreekstuk de raadsmemo over opgang Nedersassen. 
Volgorde stukken wordt bekeken ivm mogelijke aanwezigheid insprekers/publiek. 
Voorzitter: Remco de Boer wordt gevraagd.
Signaal vanuit het presidium: deze maand geen commissie Bestuur en Samenleving. Hoe is 
de stand van zaken in het sociaal domein, WMO, SDD?  
Mogelijk komt er een RIB over ENSIA rechtstreeks naar de raad van 16 mei, het stuk is op 
moment van het presidium nog niet gereed omdat de terugkoppeling van de accountant nog 
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niet binnen is. 
Ook komt er een RIB over de energietoeslag. Suggestie wordt gedaan om hier een 
persbericht over uit te doen. 
Het dossier Poort aan de Noord is verdaagd naar de volgende raadsronde. Er zullen twee 
momenten zijn om de raad mee te nemen in de ontwikkelingen rond dit dossier (één 
bijeenkomst in beslotenheid en één in openbaarheid). Kan dat niet gecombineerd worden 
op één avond? Griffie zoekt datum.

5 Lange termijnagenda gemeenteraad

Het presidium ziet de lange termijn agenda (voorraadagenda) als sturingsmogelijkheid, 
maar op dit moment is er nog te weinig grip op het instrument. Richting juni en in het vierde 
kwartaal loopt de agenda behoorlijk vol, het presidium pleit voor meer spreiding. 

6 Verzoeken, uitnodigingen en overzicht lijst beeldvormende en informatieve 
bijeenkomsten

De lijst met bijeenkomsten wordt door griffie doorgenomen op noodzakelijkheid/urgentie en 
waar het kan worden nieuwe data gezocht, aangezien de agenda aardig vol is. 
Is het mogelijk om voor het bezoek aan het bestuur van Landvast een andere datum te 
vinden (die avond staat ook een AB vergadering van de GR Souburgh gepland). 
Het presidium verzoekt om een bijeenkomst over (lopende) bouwprojecten. Dit wordt 
afgestemd met de portefeuillehouder. 

OGANISATORISCHE ZAKEN 

7 Initiatieventafel

Geen opmerkingen.

8 Ingekomen brief

Brief wordt besproken. Er zal een besloten bijeenkomst met de raad worden belegd, waarin 
een juridische duiding wordt gegeven en scenario's worden geschetst.  

9 Aanbod VNG 

Presidium maakt geen gebruik van het aanbod van de VNG om een (fysieke) bijeenkomst 
te plannen. In het griffiersoverleg van de regio is het aanbod ook besproken, maar de animo 
leek niet heel groot.

10 Reserveren vergaderruimte

Fracties reserveren vergaderruimten via de griffie. Graag vermelden hoeveel mensen er 
worden verwacht, dan kan hier geschikte ruimte bij gezocht worden. Knelpunten graag 
melden bij de griffie.

SLUITING

11 Rondvraag

Jaco Brand vraagt naar de huidige stand van zaken rond personele 
bezetting/capaciteit/verzuim. In een eerder presidium schoven de gemeentesecretaris en 
(tijdelijk) portefeuillehouder aan voor een toelichting. Het presidium vindt het wenselijk om 
hier vóór behandelen van de PPN over te spreken om goed te kunnen duiden of projecten 
haalbaar zijn en of er prioriteiten gesteld moeten worden. 
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Wim van Krimpen spreekt zijn zorg uit over het proces van het tellen van stemmen bij de 
PS-verkiezingen. Dit is iets wat landelijk wordt bekeken. Daarnaast vraagt Wim van 
Krimpen of er geen alternatief kan komen voor de houten plakborden. Dit is al eerder 
besproken, toen is gekozen om door te gaan met de houten borden en zelf plakken. 
Richting begroting wordt dit plan opnieuw besproken. 
Wim van Krimpen deelt mede dat de PvdA een motie in voorbereiding heeft, deze zal 
gedeeld worden met de fracties.
Jacco Schook haalt het initiatief aan van bereiken van inwoners/participatie. Dit zou 
worden opgepakt na komst nieuwe burgemeester. Dit zal tzt worden geagendeerd.
Jako Sterrenburg vindt het jammer dat de bijeenkomst van de VZHG op 5 april al start om 
15.30 uur. Vanwege werk is het niet mogelijk om hier bij aanwezig te zijn, terwijl het wel 
zeer de moeite waard is. Bij dergelijke externe uitnodigingen is het niet altijd mogelijk om 
voorkeuren op te geven. Bij regio-bijeenkomsten houdt de griffie het in de gaten.
Arco Strop vraagt of er namens de raad een reactie gestuurd kan worden op de brief over 
de camperplaats. Griffie zal de brief opstellen.

12 Sluiting

De voorzitter sluit om 21.35 uur de vergadering.


